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Protokoll	  från	  styrelsemöte	  i	  Svenska	  Jujutsufederationen	  

Tid:	  2014-‐01-‐04,	  kl	  1400-‐1700.	  

Plats:	  Hörby	  Combat	  Camp.	  

Närvarande:	  Jesper	  Kedjevåg,	  Johan	  Pettersson,	  Zige	  Malmgren,	  Nico	  Christoforidis,	  Sanna	  
Bergenholtz	  (via	  Skype),	  Christoffer	  Druvgården	  (ersättare	  som	  går	  in	  för	  Isabelle	  Sarfati).	  

Förhinder:	  Isabelle	  Sarfati.	  

§1	  	  	   Mötets	  öppnande.	  Ordförande	  hälsade	  alla	  välkomna	  och	  öppnade	  mötet.	  	  

§2	  	  	   Godkännande	  av	  dagordningen.	  Beslutades	  att	  godkänna	  dagordningen.	  	  

§3	  	  	   Val	  av	  sekreterare	  och	  justeringsperson	  för	  mötet.	  Beslutades	  att	  välja	  Johan	  Pettersson	  till	  
sekreterare	  och	  Christoffer	  Druvgården	  till	  justeringsperson.	  	  

§4	  	  	   Godkännande	  av	  föregående	  mötesprotokoll.	  Tas	  upp	  på	  nästa	  möte.	  	  

§5	  	  	   Budget.	  NC	  rapporterade	  att	  det	  i	  stort	  inte	  skett	  några	  förändringar	  sedan	  mötet	  i	  
december.	  JP	  tog	  upp	  synpunkter	  om	  Landslaget	  och	  ekonomiskt	  stöd	  till	  lägerverksamhet.	  Vi	  
återkommer	  till	  och	  fastställer	  budgeten	  vid	  nästa	  möte.	  	  

§6	  	  	   Godkännande	  av	  nya	  föreningar.	  Beslutades	  att	  godkänna	  Falu	  Ju-‐jutsuklubb.	  	  

§7	  	  	   Att	  ta	  upp	  på	  detta	  möte.	  	  A	  Profilmaterial.	  Tröjorna	  som	  var	  beställda	  till	  styrelsen	  är	  nu	  
utdelade.	  JK	  rapporterade	  från	  arbeten	  med	  Grafisk	  profil.	  Avvaktar	  att	  
organisationsföreskrifterna	  färdigställs	  och	  beslutas.	  	  B	  Heders-‐/meritgraderingar.	  ZM	  
rapporterar	  att	  arbetet	  pågår.	  NC	  framför	  synpunkter	  om	  att	  man	  ska	  kunna	  gradera	  till	  1,	  3	  
och	  6	  dan	  från	  Federationens	  sida.	  ZM	  tar	  med	  sig	  synpunkterna	  i	  det	  fortsatta	  arbetet.	  
Styrelsen	  konstaterar	  att	  frågan	  om	  graderingar	  har	  diskuterats	  länge	  och	  är	  inte	  helt	  lätt.	  Till	  
kommande	  möte	  måste	  vi	  komma	  till	  beslut	  alternativt	  fundera	  över	  att	  avföra	  frågan.	  	  C	  
Organisationsföreskrifter.	  JK	  och	  CD	  rapporterar	  för	  arbeten	  med	  sammanställningen.	  
Materialet	  skickas	  ut	  igen	  för	  en	  sista	  korrekturläsning	  inför	  beslut	  på	  nästa	  möte.	  	  
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D	  	  	   Arbetsgrupp	  för	  de	  stilar	  inom	  Federationen	  som	  inte	  har	  tävling	  som	  huvudinriktning.	  JP	  
rapporterar	  från	  arbetsgruppens	  arbete.	  JP	  kommer	  att	  sammanfatta	  arbetsgruppens	  
diskussioner	  och	  lägga	  förslag	  utifrån	  diskussionerna	  till	  nästa	  möte.	  	  

E	   	   SM-‐veckan	  i	  Umeå	  2014-‐01-‐17.	  JK	  rapporterar	  att	  allt	  ser	  bra	  ut.	  	  

F	  	  	  	   Projekt	  ”jujutsu	  för	  alla	  i	  Skåne”.	  Inget	  nytt	  har	  tillkommit.	  Punkten	  avförs	  från	  Federationens	  
dagordning.	  	  

G	  	  	   Hall	  of	  Fame.	  ZM	  och	  CD	  rapporterar	  om	  arbetets	  framskridande.	  Regelverk	  ska	  beslutas	  om	  
på	  nästa	  styrelsemöte.	  Vi	  använder	  oss	  av	  de	  glasskulpturer	  som	  Federationen	  sen	  tidigare	  
köpt	  in.	  Beslutas	  att	  Martin	  Ingholt	  och	  Isabelle	  Sarfati	  väljs	  in	  i	  Federationens	  Hall	  of	  Fame.	  	  

H	  	  	   Domarutbildning	  i	  Skåne.	  NC	  rapporterar	  om	  domarutbildningen	  som	  pågår	  nu	  under	  
Combat	  Camp.	  Information	  om	  utbildningen	  har	  fungerat	  dåligt.	  Under	  2013	  har	  17	  domare	  
utbildats	  vid	  tre	  tillfällen.	  	  

I	  	  	   	   Bidrag	  till	  Combat	  Camp	  för	  ungdomar.	  NC	  rapporterar	  att	  i	  samråd	  med	  ledningen	  för	  
Combat	  Camp	  har	  bidraget	  strukits.	  	  

J	  	  	  	   U15	  Svenska	  cupen/Swedish	  Cup.	  NC	  rapporterar	  att	  för	  stunden	  finns	  det	  inget	  behov	  av	  att	  
arrangera	  detta	  för	  U15.	  Det	  är	  bättre	  att	  arbeta	  för	  att	  JFL	  utvecklas	  och	  växer.	  	  

K	  	  	   Jujutsu	  gymnasium	  i	  Malmö.	  SB	  rapporterar	  att	  arbetet	  med	  att	  ta	  fram	  underlag	  på	  antalet	  
jujutsutränande	  fortsätter.	  	  

§	  8	  	  	  	  	  	  	  	  Övrigt	  från	  ledamöterna.	  

A	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Jesper	  Kedjevåg:	  Diskuterades	  frågan	  om	  att	  knyta	  personer	  från	  styrelsen	  till	  de	  olika	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  råden/uppdragen.	  Beslutades	  enligt	  följande:	  Domarrådet	  –	  NC,	  Landslaget	  –	  IS,	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Ungdomsrådet	  –	  SB,	  Webbsidan	  –	  ZM,	  Sportrådet	  –	  CD	  och	  Stiloberoende	  –	  JP.	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Almedalen.	  JK	  kontaktar	  föreningar	  på	  Gotland	  och	  i	  Oskarshamn	  och	  undersöker	  om	  någon	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  kan	  representera	  Federationen	  under	  Almedalsveckan.	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Nomineringar	  till	  kampsportsgalan.	  JK	  har	  fått	  in	  några	  namn	  som	  han	  sammanställer	  till	  nästa	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  möte	  för	  beslut.	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Ansökan	  från	  Jonas	  Elving	  om	  extra	  bidrag	  till	  SM-‐veckan.	  Beslutas	  att	  ge	  ett	  extra	  bidrag	  på	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  10	  000	  kr	  utöver	  arrangörsstödet.	  Utbetalas	  efter	  ekonomisk	  redovisning.	  
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§	  9	  	  	  	  	  	  Internationellt.	  Då	  det	  har	  framkommit	  att	  Svenska	  Ju-‐	  jutsuförbundet	  (Ju-‐jutsu	  Kai)	  kommer	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  att	  använda	  namnet	  The	  Swedish	  Ju-‐jutsu	  Federation	  i	  samband	  med	  översättningen	  av	  sin	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  systembok	  till	  engelska	  lyfter	  styrelsen	  namnfrågan	  till	  diskussion.	  Det	  är	  styrelsens	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  uppfattning	  att	  Swedish	  Jujutsu	  Federation	  är	  det	  engelska	  namnet	  för	  Svenska	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Jujutsufederationen	  (Federationen).	  Styrelsen	  anser	  det	  olämpligt	  att	  andra	  organisationer	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  använder	  liknande	  och	  förväxlingsbara	  namn.	  Styrelsen	  beslutar	  att	  uppmärksamma	  Ju	  Jitsu	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  International	  Federation	  (JJIF)	  på	  att	  endast	  Federationen	  ska	  tillåtas	  använda	  namnet	  Swedish	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Jujutsufederation.	  Vidare	  beslutat	  styrelsen	  att	  information	  om	  den	  engelska	  namnfrågan	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  publiceras	  på	  Federationens	  webbsida.	  

B	  	  	  	  	  	  	  	  Sanna	  Bergenholz:	  SB	  hade	  en	  fråga	  om	  ett	  tävlingspoängsystem	  som	  man	  tagit	  fram	  i	  Karlstad	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  under	  namnet	  JFT.	  NC	  förklarade	  innebörden	  och	  att	  det	  inte	  ska	  förväxlas	  med	  JFL	  samt	  att	  det	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  inte	  är	  något	  som	  Federationen	  är	  involverade	  i.	  	  

C	  	  	  	  	  	  Nico	  Christoforidis:	  Inget	  övrigt.	  	  

D	  	  	  	  	  	  Isabelle	  Sarfati:	  Förhinder.	  	  

E	  	  	  	  	  	  Johan	  Pettersson:	  Inget	  övrigt.	  	  

F	  	  	  	  	  	  Zige	  Malmgren:	  Inget	  övrigt.	  	  

G	  	  	  	  Christoffer	  Druvgården:	  Inget	  övrigt.	  	  

	  

§9	  	  	  Övriga	  frågor.	  
	  	  	  	  	  	  	  	  Landslagsfrågor	  mm.	  Michael	  Kuntz	  närvarar	  under	  den	  här	  punkten	  och	  redovisar	  sina	  
	  	  	  	  	  	  	  	  synpunkter.	  

	  	  	  	  	  	  	  	  Combat	  Camp,	  omkring	  200-‐220	  deltagare	  på	  årets	  läger.	  Lägret	  kommer	  att	  gå	  med	  överskott.	  
	  	  	  	  	  	  	  	  Diskuterades	  olika	  synpunkter	  om	  information	  om	  lägret	  och	  upplägg	  av	  lägret.	  

	  	  	  	  	  	  	  JEM.	  Kommer	  gå	  24-‐25	  maj	  i	  Lund,	  gratis	  inträde.	  Försöker	  engagera	  skolor	  i	  området.	  

	  	  	  	  	  	  Landslaget	  har	  fått	  bra	  genomslag	  i	  media	  under	  2013.	  Har	  omnämnts	  vid	  ca	  120	  tillfällen.	  SVT	  har	  
	  	  	  	  	  	  visat	  live	  på	  nätet	  vilket	  inte	  hänt	  tidigare.	  Blir	  livesändningar	  på	  SM.	  

	  	  	  	  	  	  MK	  är	  inte	  nöjd	  med	  Domarrådet	  och	  dess	  ordförande	  för	  rådets	  arbete.	  Vi	  har	  fått	  kritik	  från	  JJIFs	  
	  	  	  	  	  	  domarchef	  Henrik	  Sandberg	  (Danmark)	  och	  utbildningschef	  Ueli	  Zrücher	  (Schweiz)	  om	  att	  vi	  har	  
	  	  	  	  	  	  för	  få	  deltagare	  på	  domarkurserna.	  Våra	  domarutbildningar	  fungerar	  för	  dåligt	  och	  vi	  har	  för	  få	  
	  	  	  	  	  	  godkända	  domare.	  	  

	  	  	  	  	  	  MK	  har	  önskemål	  om	  förändringar	  av	  domarrådet.	  MK	  lyfter	  ett	  antal	  namn	  som	  skulle	  sköta	  
	  	  	  	  	  	  arbetsuppgiften	  bättre.	  
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	  	  	  	  	  MK	  framförde	  avslutningsvis	  landslagets	  tack	  till	  styrelsen	  för	  2013	  års	  arbete	  och	  styrelsens	  
	  	  	  	  	  engagemang.	  

	  

§	  10	  	  	  	  Nästa	  möte.	  Nästa	  möte	  är	  på	  Skype	  2014-‐02-‐03	  kl	  2100.	  

§	  11	  	  	  	  Mötets	  avslutande.	  Ordförande	  tackade	  de	  närvarande	  för	  visat	  intresse	  och	  avslutade	  mötet.	  

	  

	  

	  

	  

	  

Johan	  Pettersson	  	   Jesper	  Kedjevåg	  	   Christoffer	  Druvgården	  

Mötessekreterare	  	   Ordförande	  	   	   Justeringsperson	  


